
Komise školská Rady města Beroun

Zápis č. 2/2022

zjednání školské komise konaného dne 20. 6. 2022

od 15,00 hodin ve Velké zasedací místnosti MěU

Přítomni:

Členové komise: Mgr. Eva Chlumská, Ivana Čampulová, PaedDr. Hana Fechtnerová, Mgr. Eva
Jakubova, Mgr. Eva Drbalova, Mgr. Pavel Herold, Mgr. Ivana Ečerová, Mgr. Hana Kozohorská,
Ing. Viktor Burkert

Hosté: Mgr. Dušan Tomčo

Omluveni: -

Tajemnice komise, zapisovatel zápisu: Ilona Perglerová

Ověřovatel zápisu: Ivana Campulová

Program jednání:

l. Organizační záležitosti.

2. Informace zjednání zastupitelstva města a rady města.
3. Aktuální stav na tvorbě MAP III.

4. Paní Ivana Pokorná - kompenzační cvičení (nesprávné držení těla dětí).
5. Výsledky zápisů do l . roč. základních škol a zápisů do mateřských škol.
6. Zápisy ukrajinské děti.
7. Přestupy žáků z okolních obcí do 6. ročníků.
8. Problematika sportovišť Beroun.
9. Různé.

Jednání

K bodu l - Organizační záležitosti

Předsedkyně komise Mgr. Eva Chlumská konstatovala, že komise je usnášeníschopná.

Předsedkyně komise určila Ilonu Perglerovou zapisovatelkou zápisu.

Předsedkyně komise jmenovala ověřovatelem zápisu Ivanu Campulovou.

Předsedkyně komise požádala o připomínky k obsahu programu jednání.

Usnesení: Komise školská schvaluje program v předložené podobě.
Hlasování: pro - 9 proti - O zdržel se - O

K bodu 2 - Kontrola plnění usnesení komise



Přehled usnesení RM a ZM - oblast školství od 27. 4. 2022 -31. 5. 2022 - předáno členům komise jako
podklad najednání, není součástí zápisu.

Usnesení: Školská komise bere uvedené informace na vědomí.
Hlasování: pro - 9 proti - O zdržel se - O

K bodu 3 - Aktuální stav na tvorbě MAP Úl

Předsedkyně komise informovala přítomné o aktuální situaci v projektech MAP. V letošním roce bude
ukončen MAP II, kdy v měsíci září proběhnou poslední plánované akce, např. seminář spaném
Zemanem. Od měsíce října 2022 do konce roku 2023 bude probíhat MAP III. Podrobnější informace
k MAP III budou členům sděleny na dalším jednání komise (inf. podá Ing.Jitka Štembergová).

Usnesení: Školská komise bere uvedené informace na vědomí.
Hlasování: pro - 9 proti - O zdržel se - O

K bodu 4 - Paní Ivana Pokorná - kompenzační cvičení (nesprávné držení těla dětQ

Předsedkyně komise informovala přítomné o uskutečněných a plánovaných akcích v rámci projektu.
Uskutečnilo se setkání v rámci projektu LOKOMOCE na MS Beroun, Pod Homolkou, kterého se
zúčastnil i místostarosta Mgr. Dušan Tomčo. Na ZŠ Beroun, Wagnerovo nám. je na měsíc září
naplánována poradna pro rodiče. Doporučeno je zacílení především na děti z mateřských škol. U
základních škol by se mělo jednat především o edukaci rodičů a učitelů.

Usnesení: Školská komise bere uvedené informace na vědomí.

Hlasování: pro - 9 proti - O zdržel se - O

K bodu 5 - Výsledky zápisů do l. roč. základních škol a zápisů do mateřských škol

Paní Perglerová - informovala členy komise o výsledku zápisů do l. ročníků základních škol a zápisů
do mateřských škol. Do mateřských škol byly přijaty všechny děti, kterým do 31. 8. 2022 budou tři roky.
Do l. tříd byly přijaty všechny berounské děti. Jedná se o 246 dětí, což je o 21 dětí více než bylo
v minulém roce.

Usnesení: Školská komise bere uvedené informace na vědomí.
Hlasování: pro - 9 proti - O zdržel se

K bodu 6 - Zápisy ukrajinské děti

Paní Perglerová - informovala členy komise o výsledku zápisů pro ukrajinské děti. V prvních měsících
po zahájení války na Ukrajině byly děti, které uprchlý před válkou do Berouna průběžně zařazovány do
jednotlivých tříd. Zápisy pro ukrajinské děti proběhly na berounských školách 15. června 2022. Do
mateřských škol byly přijaty všechny děti s povinnou předškolní výchovou a do základních škol byly
přijaty všechny děti s pobytem v Berouně.

Usnesení: Školská komise bere uvedené informace na vědomí.
Hlasování: pro - 9 proti - O zdržel se - O

K bodu 7 - Přestupy žáků z okolních obcí do 6. ročníků

Paní Perglerová informovala přítomné o aktuálním stavu přestupů do 6. ročníků základních škol.
Vzhledem k tomu, že počet volných míst v šestých ročnících nebyl dostatečný pro umístění všech
přihlášených žáků z okolních obcí, proběhlo v pátek 17. 6. 2022 losování podaných žádostí o přestupy
za přítomnosti notářky a vedení města, jehož se mohli zúčastnit i rodiče přihlášených dětí. Losovány



byly žádosti o přestup pouze u ZŠ Wagnerovo nám. a ZŠ Beroun - Závodí, neboť ostatní školy neměly
pro umístění dětí do příštích 6. tříd žádné volné místo. Počet losovaných žádostí byl oproti původnímu
předpokladu nižší, neboť mnoho rodičů své děti přehlásilo k trvalému pobytu do Berouna a školy je tedy
ze zákona musely přijmout. Toto je však problém a do budoucna se bude muset vyřešit. Jedinou
variantou je změna Školského zákona. Obecně se jedná o obcházení zákona, které je při prokázání
trestné. I tak se podařilo většinu přihlášených dětí přijmout.

Usnesení: Školská komise bere uvedené informace na vědomí.
Hlasování: pro - 9 proti - O zdržel se - O

V 15,50 opustil jednání komise Mgr. Pavel Herold.

K bodu 8 - Problematika sportovišť Beroun

Předsedkyně komise informovala přítomné o výsledku jednání sportovní komise, která konstatovala, že
v Berouně chybí hřiště pro některé sporty (např. basketbal). Sportovní komise proto doporučuje, aby se
na tuto situaci přihlíželo při budování nových sportovišť.

Místostarosta Mgr. Dušan Tomčo seznámil přítomné s možnostmi umístění nových sportovišť.

Usnesení: Školská komise bere uvedené informace na vědomí.
Hlasování: pro - 9 proti - O zdržel se - O

K bodu 9 - Různé

Paní Mgr. Eva Jakubova vznesla žádost o možnost pronajmu tělocvičny na ZŠ Beroun - Závodí,
případně některého venkovního hřiště. Mgr. Tomčo přislíbil prověření možností.

Mgr. Dušan Tomčo informoval přítomné o aktuálním stavu rekonstrukce budovy MS Vrchlického a
také o činnosti adaptačních skupin pro ukrajinské děti.

Po vyčerpání programu předsedkyně komise ukončila jej i jednání v 16, 05.

Zapsala: Ilona Perglerová

Ověřila: Ivana Campulová

Předsedkyně komise: Mgr. Eva Chlumská


